

UNITED NATIONS  
SECURITY  
COUNCIL



Distr.  
GENERAL

S/5317  
21 May 1963

ORIGINAL: ENGLISH/FRENCH

REPORT ON THE TRUST TERRITORY OF THE PACIFIC ISLANDS  
FOR THE PERIOD 1 JULY 1961 TO 30 JUNE 1962

Note by the Secretary-General

Pursuant to paragraph 3 of the resolution adopted by the Security Council at its 415th meeting on 7 March 1949, the Secretary-General has the honour to transmit to the members of the Security Council the report of the United States Government on the administration of the Trust Territory of the Pacific Islands for the period from 1 July 1961 to 30 June 1962.<sup>1/</sup>

<sup>1/</sup> Only a few copies of this report are available. Copies of the report may also be found under the symbol T/1611.

RAPPORT SUR LE TERRITOIRE SOUS TUTELLE DES ILES DU PACIFIQUE  
POUR LA PERIODE DU 1ER JUILLET 1961 AU 30 JUIN 1962

Note du Secrétaire général

En application du paragraphe 3 de la résolution que le Conseil de sécurité a adoptée à sa 415ème séance, le 7 mars 1949, le Secrétaire général a l'honneur de transmettre ci-joint aux membres du Conseil de sécurité le rapport du Gouvernement des Etats-Unis d'Amérique sur l'administration du Territoire sous tutelle des Iles du Pacifique pour la période du 1er juillet 1961 au 30 juin 1962.<sup>1/</sup>

<sup>1/</sup> Il n'existe qu'un nombre limité d'exemplaires de ce rapport, qui est aussi distribué sous la cote T/1611.

63-12022

